
Tytu³: Pytanie dotycz¹ce ulicy Wilsona
Szanowny Panie Burmistrzu,

W nawi¹zaniu do pytania p. Miros³awa z dnia 8 lutego 2015 dot. jako�ci drogi na ul. Wilsona od numeru 70 do koñca (któ
rego tre�æ) popieram w ca³ej rozci¹g³o�ci) i udzielonej przez Pana odpowiedzi, chcia³bym poruszyæ nastepujace kwestie:

1. Proszê o remont ul. Wilsona od juz od skrzy¿owania z ul. Bankowa - w czê�ci nale¿¹cej do gminy jest ona w fatalnym stanie
.
2. Rozumiem, ze fragment drogi od numeru 70 do koñca nie nalezy poki co do gminy, ale prosze, je¿eli to mo¿liwe o cho
cby szacunkow¹ datê kiedy procedura przejêcia przez gminê tego odcinka siê zakoñczy.
3. Proszê Pana jako przedstawiciela spo³eczno�ci lokalnej, czyli nas wszystkich o spowodowanie remontu fragmentu dro
gi od numeru 70 do koñca przez jej obecnego w³a�ciciela (³¹cznie z rozmowami, wezwaniami, formalna korespondencj¹ i skiero
waniem sprawy na droge s¹dow¹ je�li bedzie taka konieczno�æ) lub obcia¿enia w³a�ciciela kosztami takiego remontu wykonane
go przez gminê . Mysllê, ¿e od wybranego przez nas Burmistrza nie oczekujemy tylko formalno-prawnego wyjasnienia sta
nu sprawy i niejako umywania r¹k/uprawiania spychologii (przepraszam za te kolokwializmy, ale takie nasuwaja sie w
ra¿enia), ale realnego rozwi¹zywania problemów mieszkañców, a takim jest fatalny stan przedmiotowej drogi.
4. Proszê wyja�niæ, jak to siê sta³o, i¿ do le¿¹cej nieopodal ul. Sosnowej - która jest droga gminn¹, nie ma wjazdu ¿adn¹ droga public
zn¹. Czy jest to zgodne z przepisami ?

Odrêbnymi kwestiami, o jakie chcia³em zapytaæ s¹:

5. Czy postawienie znaków zakazu ruchu zarówno samochodowego i pieszego przy wjazdach do lasu w Zielonce Ba
nkowej - jeden przy koñcu ul. Waryñskiego, a drugi na przeciêciu ulic. Wilsona i Rolnej jest zgodne z prawem i czy by³o kons
ultowane z Urzêdem Gminy ?
6. Czy w jakiej� perespektywie czasu (jesli tak to w jakiej) mozliwe bedzie zainstalowanie latarni w ul. Sosnowej ?.

pozdrawiam serdecznie i z góry dziekujê

Adam (Pytanie z dnia 27.02.2015)

ODPOWIED•

Szanowny Panie,

1. Wszelkie zg³aszane przez mieszkañców wnioski o remont s¹ brane pod uwagê, proszê tylko o cierpliwo�æ, realizujemy naprawy sukcesyw
nie, w ca³ym mie�cie, przekaza³em Pana pro�bê do podleg³ych mi s³u¿b.
2. Przykro mi, ale trudno jest w tej chwili oszacowaæ termin. 
3. Pana zdenerwowanie jest oczywi�cie uzasadnione, wiêc odrobina uszczypliwych kolokwializmów oczywi�cie te¿, niestety tu te¿ muszê 
Panu napisaæ, ¿e rozwi¹zania, które Pan wskazuje, czyli budowa na nie swoim gruncie, s¹ prawnie zakazane. Naszym zadaniem jest 
ustalenie w³asno�ci gminnej na wszystkich drogach wskazanych w Planie Zagospodarowania jako drogi publiczne (dotyczy to tez Wi
lsona) i w tym kierunku konsekwentnie dzia³a gmina, ale zaleg³o�ci z kilkudziesiêciu lat nie da siê szybko zniwelowaæ. 
4. Stan prawny ulicy jest nieuregulowany. Nie ma ona obecnie statusu drogi gminnej. Trudno mi oceniaæ tê sprawê poniewa¿ budy
nki otrzymywa³y pozwolenie na budowê w Starostwie Powiatu wiele lat temu. Inwestor powinien mieæ dostêp do drogi publicznej, mo¿e
j¹ mieæ poprzez inn¹ ni¿ swoj¹ dzia³kê. Kryteria te sprawdza i ocenia organ wydaj¹cy pozwolenie czyli Starostwo. 
5. Ustawienie tych znaków nie by³o z nami konsultowane, niemniej status miejsc, w których zosta³y one postawione jest taki, ¿e s¹ to obe
cnie dzia³ki prywatne. W planie jest tam droga gminna, ale faktycznie pozostaje ona obecnie w rêkach prywatnych.
6. Odpowied� jest podobna do tej z pytania nr 4, stan prawny ulicy jest nieuregulowany. Nie ma ona obecnie statusu drogi g
minnej. Dopóki nie bêdzie go mia³a, nie mo¿emy wykonaæ tu inwestycji.

Grzegorz Dudzik - Burmistrz Miasta Zielonka
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